



**Wendy Reeds**  
**Executive Vice President, International Sales & China/Asia Productions and Strategy**  
**Lionsgate**

A 26-year veteran of international film distribution, Wendy Reeds oversees international licensing of Lionsgate's films and expanding global operations. Previously, she ran the studio's Asian sales and operations out of Hong Kong. Reeds was instrumental in building Lionsgate's operations in China, where 17 films have been released and box-office receipts for Lionsgate films have grown 63% since 2016. Currently based in London, Reeds shepherds Lionsgate's international growth initiatives. The studio's feature film slate has generated nearly \$2 billion at the global box office, led by the blockbuster **Hunger Games** franchise, Academy Award-winning **La La Land**, the **Now You See Me** series and the hit action franchise **John Wick**.

温蒂·瑞兹  
国际销售执行副总裁  
狮门影业

温蒂·瑞兹女士在国际电影发行领域有 26 年从业经验，她促成了狮门影业麾下电影在国际合作领域的发展。此前，她曾主管狮门影业亚洲区销售，是带领狮门影业进入中国市场的核心人物。从 2016 年开始，狮门影业共在华发行 17 部影片，票房收入同期增长 63%。如今，瑞兹女士带领狮门影业争夺在国际市场的主动权，旗下《饥饿游戏》系列影片，奥斯卡获奖影片《爱乐之城》，科幻悬疑片《惊天魔盗团》，和动作大戏《疾速追杀》给狮门影业带来了将近 20 亿美元的国际票房。